
Zápis z jednání

Datum jednání 20.11.2008

Zapsal Ing. Irena Janáková

Název pilotního projektu „Safari kemp“

Poskytovatel asistence Centrum evropského projektování a.s.

Účastníci
poskytovatele asistence

Ing. Irena Janáková; Ing. Lenka Rudišarová

Příjemce asistence ZOO Dvůr Králové, a.s.

Účastníci
příjemce asistence

 RNDr. Dana Holečková, Ing. Miroslav Špráchal, Ing. Petr Jiřička

Předmět jednání Konzultační schůzka k řízení projektu

Místo jednání ZOO Dvůr Králové

Čas jednání 13:20 - 15:10

Obsah jednání

1. Konzultační schůzka byla sjednána na základě nutnosti upřesnit postup a
kontroly faktur před podáním žádostí o platbu

2. Na schůzce byla prokonzultována tato témata - fakturace a její provázanost
na zápisy z kontrolních dnů a zápisy ve stavebních denících; kontroly faktur
TDI a data jednotlivých úkonů na fakturách, podpisy faktur  - upřesnily se tyto
položky kontrol:

- Provázanost stavebních aktivit uvedených ve  stavebních
denících, zápisů z kontrolních dnů, harmonogramu projektu (viz
Žádost, vč. odsouhlasených změn), rozpočtu uznatelných nákladů
a skutečně provedených prací - je nezbytné, aby TDI  potvrdil
svým podpisem, příp. i  razítkem souhlas  provedených prací na
soupiskách provedených prací u jednotlivých faktur

- Fakturace uznatelných nákladů  musí být prováděna v souladu
s ustanovením smlouvy s generálním dodavatelem - vč. dat na
soupisce prací a faktuře (až po odsouhlasení TDI)

- Fakturace neuznatelných  nákladů. Faktura může být uvedena na
celou částku tj. uznatelné i neuznatelné. Tyto částky musí být pro
zpracování etapové zprávy jasně definované. To znamená, že
pokud bude realizována stavební aktivita dle smluv
s dodavatelem(včetně dodatku) z neuznatelných nákladů je
nezbytné, znát jejich výši. Ta bude při etapové žádosti oddělena -
bylo dohodnuto, že dodavatel bude fakturovat neuznatelné
náklady uvedené v projektu a žádosti na samostatné faktuře  - tj.
odděleně od uznatelných nákladů.



Centrum evropského projektování a.s
Soukenická 54, 500 03 Hradec Králové

Ing. Klára Dostálová, ředitelka pověřená prokurou

Dále byly na schůzce zodpovězeny tyto dotazy:

· zda je možné použití tzv. "mineralbetonu" (kamenná drť, návrh p.
Smoly) na některých místech místo zámkové dlažby či živice

· kam zahrnout nádoby na odpad, zda do "Komunikace" nebo
"kompletační činnosti"

· zda je možné zvýšit oplocení okolo kempu a zrušit oplocení parkoviště
při zachování plánovaných nákladů, oplocení hřiště by mělo být pomocí
sítí na klackách

Odpovědi k otázkám -

Ing. Janáková předem dotazy projednala s paní Bc. Chybovou z ÚRR při schůzce v
infocentru v Broumově dne 19.11.2008, z této informace plyne:

k bodu 1 - náhrada „mineralbetonu“ -  nutno tuto změnu projednat se stavebním
úřadem a vyčíslit finanční rozdíl změny, poté by se tato změna musela projednat
s ÚRR a pokud by za stejnou cenu bylo např. provedeno cestiček v kempu víc, asi
by to neměl být problém a změna by byla schválena.

k bodu 2 - nádoby na odpad v kempu jsou tzv. „mobiliář“ pokud nebyly prozatím
poptány, ani rozpočtovány, je nutné je poptat v posledním připravovaném
výběrovém řízení i  s vyčíslením ceny na ně. Domnívám se, že by se poptávaly
jako zařízení (vnitřní vybavení)  kempu, ale ještě by bylo vhodné projednat
zadávací dokumentaci poptávky na ÚRR.

k bodu 3 - oplocení okolo kempu - dtto viz bod 1
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